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Protokoll från styrelsemöte i Västerbottens Orienteringsförbund 
Plats: Via Zoom 

Datum: 13 oktober 2022 19:00-21.05 

Deltagare: Elisabeth Fries, Jonas Fridman (sekr), Erik Johansson, Mats Klingvall (ordf), 

Håkan Lundmark (del av tid). 

 
 

1. Mötets öppnande 
 

Ordförande Mats Klingvall öppnade mötet 
 

2. Fastställande av dagordning 
 

Dagordningen fastställdes 

3. Val av sekreterare för mötet 

Jonas Fridman valdes 
 

4. Val av justeringsperson för mötet 
 

Elisabeth Fries valdes 
 

5. Årsmöte 2023 
 

Beslut: Årsmöte 28/2 2023 kl 19.00 via Zoom https://slu-se.zoom.us/i/8694034474 

6. Kommande styrelsemöten 

Måndag 7/11 2022 19.00 via Zoom https://slu-se.zoom.us/i/8694034474 

 

Tisdag 7/2 2023 19.00 via Zoom https://slu-se.zoom.us/i/8694034474 

 

7. Nya riktlinjer för markhanteringsfrågor 
 

• Naturvårdsverket har utformat nya riktlinjer. Förfrågan från NOF 

om vi ska gå ihop tillsammans med Ångermanland om att be 

Joakim lngelsson från SOFT att komma upp och hålla information 

om de nya riktlinjerna. Viktigt med fysiska möten men möjlighet 

att delta digitalt. Mats samordnar med NOF och SOFT och gärna 

före årsskiftet vore det bra. 
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8. SOFT:s O-gala 19-20/11 i Upplands Väsby 
 

• Mats Klingvall deltar på förbundsmötet, 
 

• Claes Fries deltar på markfrågemöte 
 

• Möjligen åker också Anders Fries och Jörgen Kragh på 

markägar/arrangemangsmöte, Mats undersöker. 

9. Ny hemsida för VOF 

• Mats deltar på informationsmöte på nätet 19/11 

10. O-galan 12/11 12.00 i Robertsfors 

• Mats uppdaterar inbjudan från 2021 

• Budget för 0-galan 2022 är 30 000:- 
 

• Deltagaravgift 

i. Vuxna 150:- 

ii. Upp till 16 år gratis 
 

• Vid samåkning kan reseersättning utgå från VOF 
 

• Diamanten i Robertsfors bokat 
 

• Förfrågan om fika/macka vid ankomst, eftermiddagsfika samt 

middag (kycklinggryta) a 300:- plus diskkostnad 50:-/ pers. Mats 

har erbjudit RIK att stå för disken med samma ersättning som 

• Barn/ungdomsaktiviteter 

i. Kerstin Larsson tillfrågad om att arrangera 
 

ii. Disk-golfbana finns 
 

iii. Badhus finns 

iv. Äventyrsbana med mikroorientering (?) 
 

• Ungdoms/vuxenaktiviteter 
 

i. Mikael Yngvesson tillfrågad om sprintbana 
 

• Medverkan utifrån 
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i. Kontakt med SOFT:s informationschef och det ser positivt 

med deltagande från SOFT 

ii. Exempelvis Niklas Wrane för att informera om hur 

tävlingsprogrammet byggs upp. 

• Ämnen för "konferensen" 
 

i. Förbundets ekonomi 

ii. Hur kan klubbarna söka pengar för exv kartproduktion via 

gynnarna 

iii. Kontakt med SOFT:s informationschef och det ser positivt 
 

med deltagande från SOFT 
 

iv. Niklas Wrane informerar om hur tävlingsprogrammet byggs 

upp. 

v. Tjelvars erfarenheter från UOK:s avslutning vid 
 

Hamptjärnsstugan 
 

vi. Markfrågor 
 

vii. Uppföljning klubbträffar 
 

viii. Är våra tävlingsområden anpassade för ungdomar? 
 

ix. Ingen elit-verksamhet i Västerbotten. Viktigt med inhemsk 

elit. Kommunen bör stötta UOC mer! Mer utvecklad 

elitsatsning behövs. 

x. Lägerverksamhet är högprioriterat särskilt för "corona 

generationen" ! Kan VOF ytterligare pusha för detta förutom 

att bidra ekonomiskt. 

xi. Varför ha alla ungdomsträningar i Umeå-området på 

måndagar? 

xii. VOF sätter upp en jour-grupp för Eventor/OLA 
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xiii. VOF arrangerar en digital nybörjarkurs i 

Eventor/Banläggning /OLA/MeOS 

xiv. VOF arrangerar digital kurs i arrangemang: Tävlingsledare, 
 

Start, övrigt 
 

xv. Diskussion om tävlingsprogrammet på 0-galan 
 

xvi. Hemsidan 
 

xvii. Info om VOF-fonden 
 

xviii. "Bästa-priser", strul med SWISH enl Elisabeth 

11. Uppföljning digitala klubbträffar 

• Klubbar som inte deltog lämnar vi utan åtgärd 
 

• Jonas förbereder underlag för dragning om klubbträffarna på 0- 

galan 

• Jonas sammanställer det fullständiga underlaget som vi kan lägga 

på den "nya" hemsidan 

12. Barentskampen 

• Inga besked från NOF men ännu ingen faktura. Mats jagar ansvarig 

från NIF 

• Ahti Aasa meddeladse att de aktiva var väldigt nöjda med resan 
 

• Mats ber VOF-deltagarna om en kort reseberättelse 

• Vinterkampen i Bodö mars 2023. Innan dess bör detta med 

uttagning/ekonomiskt bidrag diskuteras i VOF-styrelsen. Info till 

Skid-0 gruppen (Joel Sjölander, Andreas Lundholm 

kontaktpersoner). 
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13. Startklockor (bordlagd fråga till nästa möte) 

14. Övriga frågor 

• Familjen Fries får SOFT-prenumerationen från SOFT 
 

• VOF bör ha en elitansvarig 

15. Mötets avslutande 

Mats avslutade mötet. 
 

 
 

 

 

Sekreterare Jonas Fridman 
 
 

Styrelseordförande Mats Klingvall Av mötet vald justerare Elisabeth Fries 


